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上海交通大学研究生海外交流学术成果总结报告
SJTU Graduate Oversea Program Summary Report
上海交通大学研究生海外交流学术成果总结报告

	姓    名
Student Name
	
	学号
Student ID
	

	常用邮箱
EMail
	
	手机
Mobile
	

	项目名称
Program Name
	

	交流单位
Visiting Institution
	

	交流时间
Visiting Period
	自/From  YYYY-MM-DD  至/to  YYYY-MM-DD 


学术成果总结需包括以下内容：
1. 交流项目概要：留学单位、研究课题、主要内容、合作团队等；
2. 参加此次交流项目的收获及建议：请从学术成果与获奖、国际化培养、个人心得体会、获得资助的感想等几个方面进行陈述；1000字以上，学术成果及获奖相关内容不少于60%；
3. 本人在外交流期间照片(1-2张)；
The summary report should include the following contents:
1. Introduction of the program: visiting institute, research topic at the visiting institute, main research contents, and information on the collaborating research team.
2. Accomplishment and suggestion for the oversea program: please write 1000+ words on your academic achievements, awards received, personal experience and perception on international training, etc. The paragraphs on academic achievements and awards should comprise more than 60% of this part.
3. Photos taken during the visiting period.
[bookmark: _GoBack]本《总结报告》应通过“数字交大”“研究生海外交流回校报到”流程提交。This summary report should be submitted online via http://my.sjtu.edu.cn: Graduate Oversea Program – Report of Return.
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